



編號

CMD/TMO/053/10

Ref. No.:

日期

Date: 23/11/2010

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

The Stock Exchange of Hong Kong Limited

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項 香港交易所決定延長交易時間以加強競爭力
Subject: **HKEx DECIDES TO EXTEND TRADING HOURS TO STRENGTHEN COMPETITIVENESS**
查詢 參與者一般查詢熱線 (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

交易所參與者請留意由香港交易及結算所有限公司 (香港交易所) 於今天 (星期二) 刊發有關香港交易所決定延長交易時間以加強競爭力之[新聞稿](#)。

而有關[諮詢總結報告](#)及[市場人士對諮詢文件的回應意見](#)亦已登載於香港交易所網站。

Exchange Participants are requested to note the [news release](#) on “HKEx Decides to Extend Trading Hours to Strengthen Competitiveness” issued by Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEx) today (Tuesday).

The related [consultation conclusions report](#) and [copies of submissions of market respondents](#) are also available on the HKEx website.

交易科
現貨市場總監
勞偉強 謹啓
David Lo
Vice President – Cash Market
Trading Division

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: + 852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk